

Title (en)

DEVICE FOR REMOVING STAPLES FROM FLEXIBLE SUPPORTS.

Title (de)

Vorrichtung zum Entfernen durchgehender Klammer von einem weichen Träger.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR ENLEVER DES AGRAFES TRAVERSANT DES SUPPORTS SOUPLES.

Publication

EP 0532739 A1 19930324 (FR)

Application

EP 92910014 A 19920403

Priority

FR 9104057 A 19910403

Abstract (en)

[origin: WO9217320A1] A device including a bearing plate (18) supported by a gripping element (10) and a withdrawal plate (50) supported by a movable element (40) which is arranged to move relative to said gripping element between a proximate position wherein both plates (18, 50) can be inserted between a staple (104) and a flexible support (110), and a distant position wherein the staple is removed from the support. In said proximate position, the withdrawal plate (50) lies flat against the bearing plate (18) and extends substantially beyond it at their peripheries.

Abstract (fr)

Le dispositif de l'invention comprend une lame d'appui (18) portée par un élément de préhension (10) et une lame d'extraction (50) portée par un organe mobile (40) déplaçable par rapport à l'élément de préhension entre une position rapprochée dans laquelle les deux lames (18, 50) peuvent être introduites entre une agrafe (104) et un support souple (110) et une position éloignée dans laquelle l'agrafe est extraite du support. Dans la position rapprochée, la lame d'extraction (50) repose à plat sur la lame d'appui (18) et déborde sensiblement cette dernière par leurs pourtours respectifs.

IPC 1-7

B25C 11/00

IPC 8 full level

B25C 11/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B25C 11/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9217320A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9217320 A1 19921015; EP 0532739 A1 19930324; FR 2674785 A1 19921009

DOCDB simple family (application)

FR 9200299 W 19920403; EP 92910014 A 19920403; FR 9104057 A 19910403